

## **Announcement!!**

### **Green Business Expo 2023**

This is your chance to promote your products and services, develop business linkages and meet Green Economy stakeholders in Luxor and Qena. Registered private sector firms in waste management, renewable energy, sustainable agriculture and food production are invited to submit their application to Exhibit for two days – 1 and 2 June 2023 – and attend the Conference activities. A total of 70 exhibitors will present their market offering to the public and conference attendees.

- Exhibit area with 9 m2 booths
- Conference attendees are expected to be 250 – 300 large firms, banks, investors, and public entities
- Exhibit will be held in Steigenberger Nile Palace Hotel in Luxor
- Exhibit will be opened to the public
- Conference is by invitation only

#### **Exhibitors' fee:**

- Regular Exhibitors - deadline 20 April: 5,000 EGP
- Early Birds with discount rate of 40% - deadline 13 April: 3,000 EGP

#### **Exhibitors' fee includes:**

- 9 m2 booth with table - chairs - shelves to display products
- "Meet the Exhibitors" social media coverage on IGGE Facebook and LinkedIn pages
- Exclusive access to networking area with financiers and business development service providers.
- Info on participants and visitors
- Invitation to upcoming networking and business linkages activities by IGGE

Deadline for applications: 20 April 2023, at 5:00 PM

Deadline for applications Early Birds (discount rate of 40%): 13 April 2023, at 5:00 PM

Should you have any questions, don't hesitate to contact us at the following email [marketing@konzept-egypt.com](mailto:marketing@konzept-egypt.com) or call the following number 0100611110

<https://forms.gle/ZL9RT9DpaEL86eyg8>

[UNIDO - United Nations Industrial Development Organization](#)  
[UNIDO Egypt](#)  
[Ministry of Trade and Industry](#)  
[The Embassy of Switzerland in Egypt](#)  
[Chemonics Egypt](#)

## معرض الأعمال الخضراء 2023

مؤتمر ومعرض الأعمال الخضراء الثاني في إقليم جنوب الصعيد

### دعوة للعارضين

هذه هي فرصتك للترويج لمنتجاتك او خدماتك التي تقدمها في مجال الاقتصاد الأخضر وبنافرة شركات من خلال مقابلة العديد من الجهات ذات الصلة المهمة بهذا المجال في محافظتي الأقصر وقنا. فإذا كنت شركة خاصة تعمل في مجالات الزراعة المستدامة والإنتاج الغذائي، الطاقة المتجددة، إدارة المخلفات، تقدم بطلب الآن لحجز مكانك في معرض الأعمال الخضراء المقام على مدى يومين في الفترة من 1 الى 2 يونيو 2023، هذا بالإضافة الى حضور أنشطة المؤتمر. حوالي 70 عارض يمثلون المجالات السابقة يقدمون منتجاتهم وخدماتهم الى جمهور الزائرين والمشاركين بالمؤتمر .

- منطقة عرض من اكشاك بمساحة 9 م2
- من المتوقع أن يكون المشاركون في المؤتمر حوالي 250 - 300 شركة كبيرة وبنوك ومستثمرين وجهات عامة.
- سيقام المعرض في فندق شتيجنيرجر نايل بالاس بالأقصر
- سيتم فتح المعرض لعموم الجمهور
- حضور المؤتمر عن طريق الدعوة فقط

### رسوم العارضين:

- العارضون المنتظمون - الموعد النهائي 20 أبريل: 5000 جنيه مصري
- الحجز المبكر بنسبة خصم 40% - الموعد النهائي 13 أبريل: 3000 جنيه مصري

### تشمل رسوم العارضين:

- جناح مساحة 9 م2 مجهز من كراسي وطاولات وأرفف لعرض منتجات الشركة.
- "لقاء العارضين" تغطية إعلامية من خلال وسائل التواصل الاجتماعي على صفحات مشروع IGGE بكلٍ من Facebook - LinkedIn
- حضور حصري لقاعة التواصل والتشبيك ومع التمتع بعقد اجتماعات ثنائية مع الممولين ومقدمي خدمات تطوير الأعمال.
- معلومات عن الشركات العارضة والزائرين المسجلين.
- دعوة لكل لقاءات القادمة والمنفذة من قبل مشروع IGGE بهدف بناء شركات أعمال.

الموعد النهائي لتقديم الطلبات: 20 أبريل 2023 الساعة 5:00 مساءً

الموعد النهائي لتقديم الطلبات الحجز المبكر (معدل الخصم 40%): 13 أبريل 2023 الساعة 5:00 مساءً  
إذا كان لديك أي أسئلة، فلا تتردد في الاتصال بنا على البريد الإلكتروني التالي-[marketing@konzept-egypt.com](mailto:marketing@konzept-egypt.com) أو الاتصال على الرقم التالي 01006111102

<https://forms.gle/n4XmRMkz5s6C3fg79>

UNIDO - United Nations Industrial Development Organization  
UNIDO Egypt  
Ministry of Trade and Industry  
The Embassy of Switzerland in Egypt  
Chemonics Egypt

[https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScPHOjsHmWSaUiM8UCBiu3cwj5DC5J-wBtrevl0tzRJ-uJ-j9w/viewform?usp=send\\_form](https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScPHOjsHmWSaUiM8UCBiu3cwj5DC5J-wBtrevl0tzRJ-uJ-j9w/viewform?usp=send_form)